
Referat af brugerrådsmøde  

Den 10/05-22 
 

Tilstede: Mursal Butt, Cricket- Lasse Langkjær, Badminton- Dorthe Smidt Johansen, 

AIF-Lennart Bjerring, Tennis- Christina Teller, Håndbold- Jan Dalland, Fodbold- Ole 

Lindholdt og Morten Lund. 

Afbud: Jørn Jensby, Senior Idræt- Rie Pedersen, Gymnastik. 

 

1. Gennemgang af sidste møde 

 

2. Ole: Budgetkataloget vi skal spare 100.000.000 kr. Jeg kan ikke sige så meget 

om det lige nu, men vi slipper ikke fri. Budget kataloget kommer den 8. august 

 

3. Ole: Tror at p-pladsen er på plads inden badesøen åbner, men ved ikke noget 

med sikkerhed. 

 

4.  Ole: Gymnastik flytter deres konkurrencehold + andre hold til Hvidovre. 

 

5. Ole: Håndboldcup får hjælp til regulering af trafikken af hjemmeværnet. 

 

6. Lennart: vi åbner padel med Ole + Borgmesteren som spiller en lille kamp. Vi 

har fået 70 nye medlemmer og banerne bliver brugt meget. Mange mellem 

25-35 år er nye medlemmer. Foreningsarrangementet omkring padel alle er 

meget velkommen. 

 

7. Jan: Giga problemer i 1.-2. holds truppen, store dynginger fra tidligere 

konflikt, men nødvendigt med en oprydning. Der kommer mere støtte Lasse 

Kryger bliver ansat som forretningskonsulent. 

 

8. Lasse: vi slutter den 8/6 og starter op igen i uge 32. en anden placering af 

boldskab? Ingen TV i caféen med udsendelser om krig i Ukraine. 

 



9. Mursal: Vi mangler vand på Cricketbanen (Christian sørger for det). Der er en 

del hærværk nede hos os. Problemer med ukrudt. Kontakter materialegåden. 

 

10.  Dorthe: vi havde generalforsamling den 2/5 og vi har holdt møde med ALOT 

om at de optages i AIF. 

 

11. Christina: ny bestyrelse fra 1. marts 2. fra senior afdelingen tiltræder. Vi har 

mistet 2. timers træning, så har et ønske om at få lagt ind på stadion mandag 

eller tirsdag hvis det er muligt. 

 

12. Næste møde den 15/9 

 


